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från styrelsemötet 2024-08-08                                                                                                      

Risstaket                                                                                                      
Det finns fyra platser destinerade för risstaket. En uppe vid övre toaletten, en högst upp på 

Rödbetstigen och slutligen en ovan Dillstigen.                                                                                                                                            

Miljöfrågor                                                                                                    
Miljögruppen kommer att ha en punkt på sommarmötet för presentation och aktuella 

frågor. Miljögruppen funderar på behovet av att ha en information                                                  
om hanteringen av sniglar, återkommer.                                                                                                                                                    

Lediga lotter                                                                                                   
På anslagstavlan finns fyra lotter uppsatta för försäljning. Det är lott 215 Inger Persson, lott 

27 Sten Larsson, 227 Carina Ingvarsson samt 104,114 Eva Hjorth

Mätningen av koloniområdet.                                                                                   
Regionen har godkänt den inmätning som är gjord. Informerade om att de tallar som är i 

dåligt skick är kommunens ansvar.

                                                                                                            

Sommarmöte                                                                                                  
Sommarmötet är den 17 augusti klockan 14.00,                                                                   

Planerad arbetsordning: Gert Andersson informerar om fåglar följt av                                                
Leif Andersson som kan prata lite om koloniernas framtid och sjukhusutbyggnaden.                   

Sedan håller miljöutskottet sin information                                                                        
varefter styrelsen informerar. Vid dåligt väder sätts ett tält upp på parkeringen.

Välkomna 

Styrelsen


